
Definitieve notulen 

MR Godelindeschool Vergadering 

Notulen d.d. 14 november 2023 

Aanwezig: Karin van Schuppen (voorzitter), Helen Vossen, Saskia Schreinemachers, Thomas van 

Ditzhuijsen (secretaris), Baukje Rienstra, Tommy van Vulpen, Kim van Breemen, Nienke van den 

Berg, Mariska Wijnhout-Leehuis (vanaf agendapunt 7).  

Afwezig; Karin Melissen (directie) 

 

1. Opening en vaststellen agenda 
Karin van S opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Er is stilgestaan bij de 

afwezigheid van Karin M door onvoorziene omstandigheden. Dit heeft de volgende gevolgen voor de 

agenda: 

- Agendapunt 4 (NPO gelden en status begroting) zullen we niet kunnen behandelen tijdens 
deze vergadering. We hebben van Karin M begrepen dat er als het goed is rond deze tijd een 
concept begroting gereed is. De intentie is om hier op korte termijn naar te kijken en over te 
spreken. 

- Agendapunt 5 (schooljaarplan), geen update, doorgeschoven. 
- Agendapunt 6 (lesrooster), geen update, doorgeschoven. 

 

Aan het eind van de vergadering zullen we de opvolging bespreken. 

2. Concept notulen vergadering 4 oktober 2023 
Nienke was er bij de vorige vergadering niet bij. Bij agendapunt 3 (ouderavond) voegt zij toe dat er 

wel een kwaliteitskaart is over de ouderavond. Daarop staat echter niets over de OV of MR. 

Ten aanzien van het jaarplan hebben we door de MR start training het verschil tussen een 

schoolplan (waarop we instemmingsbevoegdheid hebben als MR) en het jaarplan (waarvan het ook 

voor de juristen onduidelijk is of we hierop instemmingsbevoegdheid hebben). Dit geeft naar mening 

van Thomas extra comfort bij de tijdens de vorige vergadering gekozen opzet om als MR elk jaar 

enkele ambitiekaarten te beoordelen. 

Een aantal termen in de notulen is aangevuld op basis van input van Kim. Besproken is dat we voor 

de volledigheid Karin M nog de mogelijkheid zullen geven om op de notulen te reageren. 

 Thomas notulen voorleggen aan Karin M. 
 

Status actielijst vorige notulen 

Actiepunten Wie Datum Gereed Status 

1 Aanpassen notulen 
startvergadering 

Thomas 04-10-2023 z.s.m. Done 

2 Huidige saldo SKBMN 
opvragen 

Karin M. 24-05-2023 z.s.m.  

3 Definitief maken jaarplan Thomas 04-10-2023 z.s.m. Done 

4 Antipestbeleid – 
kwaliteitskaart delen met 
ouders zodra gereed 

Directie 16-01-2023 Najaar 2023 Done 



 

3. Voortgangsrapportage november 2023 
Wijziging personeel 

Groep 6a had een pittige start. Sylvia is gevraagd en de rust lijkt nu teruggekomen. Inclusief tijdige 

communicatie richting ouders. 

Gesproken is over de vertrekmotieven. Hieruit blijken geen negatieve signalen omtrent de 

vertrekmotieven. 

Studiedag 

De Studiedag op 12 oktober stond in het teken van effectieve instructies geven. Volgens de PMO 

was het eerste deel veel luisteren. Het tweede deel was erg leuk en interactief. Gericht op EDI 

(Expliciete Directe Instructie) en daarbij alle stappen doorgelopen en geoefend. Dit is over het 

algemeen nuttig ervaren. 

Veiligheid op school 

Tijdens en na schooltijd zijn de hekken gesloten. Dit is een pilot. Het hekken sluiten is niet alleen 

gekoppeld aan de verwarde man, maar ook aan bijvoorbeeld kinderen op het schoolplein buiten 

schooltijden. Dit leidt tot onveilige situaties. 

In het begin was er nog onduidelijkheid, maar het toevoegen van de bel bij het hek werkt. Het 

huidige beleid wordt nog geëvalueerd. 

Training mediawijsheid 

Voor optimalisatie tijdsslot/aanmeldingen ìs toch gekozen voor online. Er volgt ook een folder als 

naslagwerk. 

5 Jaarplan – stap 1 – delen 
ambitieplan 1A zodra gereed 

Directie 04-10-2023 Zodra gereed  

6 Jaarplan – stap 2 – 
beoordelen voor advies  

MR 04-10-2023 Na ontvangst  

7 NPO-gelden – stap 1 – delen Directie 04-10-2023 z.s.m.  

8 NPO-gelden – stap 2 – 
beoordelen voor instemming 

MR 04-10-2023 Na ontvangst  

9 Evaluatie ambitieplan 
agenderen / opnemen in 
jaarplan 

Thomas 04-10-2023 z.s.m.  

10 MR training – definitieve 
planning bevestigen 

Karin van S 04-10-2023 z.s.m. Done 

11 MR training – pizza  Karin M 04-10-2023 01-11-2023 
@ 18u30 

Done 

12 MR vertelt.. Karin van S, 
Mariska 

04-10-2023 12-10-2023 Done 

13 MR vertelt.. – delen oude 
voorbeelden 

Thomas 04-10-2023 05-10-2023 Done 

14 Lesrooster / urenoverzicht 
per jaargang 

Karin M 04-10-2023 z.s.m.  

15 MR e-mailadres – toegang 
controleren 

Tommy 04-10-2023 z.s.m. Done 



7. terugkoppeling MR training 

Conclusie na de training is dat we het als MR wel aardig doen. De trainer was niet optimaal, kwam af 

en toe wat negatief over. Tijdens de intro wel goed benoemd (helpen bevoegd gezag). 

Besproken is dat we bij het toetreden van nieuwe leden aan de MR goed alle documenten (statuut, 

reglement) moeten delen. 

 Karin van S zal een voorstel doen voor een tekst op de website (al dan niet in combinatie 
met foto en de statuten) (deze kunnen iom Karin M door Ingrid Bosman worden geplaatst) 

 Thomas zal de regels doorlezen en kijken waar we nu anders opereren.  
 

8. MR jaarverslag 

Over het algemeen kon iedereen zich hier in vinden. Opgemerkt is dat er nu expliciet staat dat Saskia 

geen stemrecht heeft, terwijl (iig Thomas) daar niet bewust van was. De vraag is of dat nodig is, 

omdat op basis van het MR reglement er 5 ouders en 5 leerkrachten in de MR mogen. 

 Thomas mailt Lonneke inzake status Saskia. 
 

9. Antipestbeleid 

We hebben de bijgewerkte kaart ontvangen, maar bespreken deze graag een keer samen met Karin 

M. De PMR kan dan ook toelichten in hoeverre de kaart nu in de praktijk werkt. 

10. speerpunten 

Sociale veiligheid 

Karin van S en Thomas hebben met Karin M besproken dat we vorig jaar onvoldoende zijn 

meegenomen ten aanzien van uitdagingen op dit vlak. Karin M gaf aan dat ze “niet elke interventie 

kan noemen”. We hebben aangegeven dat we daar wel behoefte aan hebben om een compleet 

beeld te houden (en we weten door de MR start training dat we daar recht op hebben). 

Veiligheid en leeromgeving  

Er zijn diverse problemen rond wc’s. Deze zijn vies of defect. Oorzaak is vandalistisch gedrag (vooral 

door jongen in de groepen 7 en 8), materiaal wordt vernield of bewust smerig achtergelaten. Dit 

gebeurt vaak ook al aan het begin van de dag. Bij plassen over de bril pakken leerkrachten het vaak 

nog op. Er zijn zeven zeeppompjes van de muur gesloopt door leerlingen. De ouders van de groepen 

zijn hierin gekend, maar het is vaak niet bekend welk individu heeft gehandeld. 

Gevolgen zijn onwenselijk zoals jongens naar de wc van de meisjes, handen wassen in de klas is niet 

hygiënisch. Dit resulteert in veel onrust.   

Diverse maatregelen zoals verplichte begeleiding (meisjes begeleiden de jongens), deur niet dicht, 

etc. leiden tot ongemakkelijke situaties. Controle voor en na bezoek door leerkracht is niet te doen.  

Bij kleuters wordt regelmatig wc-les gegeven: vooral adviseren en stimuleren.  

Helen heeft de volgende link naar een nudge van de Universiteit Wageningen gedeeld: 

https://www.wur.nl/nl/show/lespakket-superzender-5.-nudge-op-school.htm  

 Karin van S zal dit onderwerp adresseren in de MR vertelt 

https://www.wur.nl/nl/show/lespakket-superzender-5.-nudge-op-school.htm


11. Update GMR 

Karin van S is bij GMR geweest. Het is allemaal veel, maar het is verhelderend dat veel van wat wij bij 

de Godelindeschool doen is verankerd in het Koersplan. In het Koersplan van dit jaar wordt niet de 

leerling, maar het samen centraal gesteld.  

Speerpunten 

- Ontwikkeling arbeidsmarkt 
- Anders organiseren 
- Lerende organisatie 

 

Het beleid van Talent Primair is bij voorkeur geen ZZP’ers, en maximaal uurtarief (maar school mag 

daarvan afwijken).  

Er wordt vanuit het Rijk gekeken naar nieuwe indeling schoolregio’s. De regio krijgt dan bevoegdheid 

om beschikbare krachten te verdelen. Focus lijkt daarbij enkel op kwantiteit, niet op kwaliteit te 

richten. Pabo studenten uit Utrecht zitten nu voor stichting in regio, dan niet meer. 

Afgelopen jaar zijn de bovenschoolse NPO-gelden ingezet voor zij-instromers. Dit was een succes 

met 10 nieuwe leerkrachten, en wordt daarom komend jaar doorgezet. 

De stichting staat er goed voor, ook financieel.  

Avond met Steven was een succes qua opkomst, en leuk. De verhouding nut en kosten wordt wel in 

twijfel getrokken. Karin van S heeft aangegeven dat Talent Primair wel meer vergelijkbare avonden 

wil organiseren voor de binding. 

11. De MR vertelt 

 Karin van S zal de MR vertelt samen met Helen opstellen  
 

12. Agendapunten volgende vergadering 

Door de onvoorziene afwezigheid van Karin M, hebben we niet alle agendapunten kunnen 

bespreken. Daarnaast werd het snel duidelijk dat het niet gaat lukken om op korte termijn een 

moment te vinden waarop de meeste leden kunnen. 

Afgesproken is dat we voor de NPO-gelden / begroting de stukken bij Karin M opvragen. Iedereen zal 

deze bestuderen. Vervolgens wordt er een vergadering met Karin M’s aanwezigheid gepland waarop 

in ieder geval Karin van S en Thomas aanwezig zijn. Anderen kunnen vooraf hun input delen en zijn 

vanzelfsprekend meer dan welkom. 

 Thomas update Karin M. 
 

Actiepunten Wie Datum Gereed Status 

1 Huidige saldo SKBMN 
opvragen 

Karin M. 24-05-2023 z.s.m.  

2 Jaarplan – stap 1 – delen 
ambitieplan 1A zodra gereed 

Directie 04-10-2023 Zodra gereed  

3 Jaarplan – stap 2 – 
beoordelen voor advies  

MR 04-10-2023 Na ontvangst  



 

4 NPO-gelden – stap 1 – delen Directie 04-10-2023 z.s.m.  

5 NPO-gelden – stap 2 – 
beoordelen voor instemming 

MR 04-10-2023 Na ontvangst  

6 Evaluatie ambitieplan 
agenderen / opnemen in 
jaarplan 

Thomas 04-10-2023 z.s.m.  

7 Lesrooster / urenoverzicht 
per jaargang 

Karin M 04-10-2023 z.s.m.  

8 Delen (bijgewerkte) concept 
notulen met Karin M voor 
eventuele input 

Thomas 14-11-2023 z.s.m.  

9 Tekst voor website Karin van S 14-11-2023 z.s.m.  

10 Vergelijken handelswijze 
met tekst in statuten etc.  

Thomas 14-11-2023 Volgende 
vergadering 

 

11 Mailen Lonneke inzake 
stemrecht Saskia 

Thomas 14-11-2023 z.s.m.  

12 Adresseren wc uitdagingen 
in MR vertelt 

Karin van S 14-11-2023 z.s.m.  

13 MR vertelt Karin van S, Helen 14-11-2023 z.s.m.  

14 Afstemmen proces extra 
vergadering met Karin M 

Thomas 14-11-2023 z.s.m.  


